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Zápisnica číslo 4 

napísaná z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Klenovec  

konaného dňa 24. 3.  2023.  

 

Prítomní :  7 poslanci obecného zastupiteľstva –  viď prezenčná listina .  

                Ospravedlnení: Ing. Patrik Brndiar a  Ing. Štefánia Dovalová .  

                Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a  viedla  Mgr. 

Katarína Pribil incová starostka obce, ktorá privítala poslancov  obecného 

zastupiteľstva  a  konštatovala, že zastupiteľstvo je  uznášaniaschopné.  

Následne oboznámila prítomných so zverejneným  návrhom programu  

zasadnutia, ktorý je nasledovný:  

Návrh programu:  

1.  Otvorenie zasadnutia.  

2.  Schválenie zverejneného návrhu programu zasadnutia.  

3.  Voľba návrhovej  komisie.  

4.  Určenie overovateľov zápisnice.  

5.  Kontrola uznesení prijatých na minulom zasadnutí  obecného  

zastupiteľstva .  

6.  Správa o  činnosti  obecného úradu od posledného zasadnutia obecného  

     zastupiteľstva.  

 7.  Interpelácia poslancov.  

 8.  Prerokovanie nájmu nebytových priestorov v  hoteli Vepor.  

      Predkladá: Mgr. Píš  

 9.  Prerokovania nájmu vestibulu spoločenského domu.  

      Predkladá: Mgr. Píš  

10. Prerokovanie žiadosti  OZ Agáta o  súhlas na zriadenie súkromnej  

      základnej školy v Klenovci.  

      Predkladá: PhDr. Hrušková, predsedníčka komisie  

11. Rôzne.  

12. Diskusia.  

13. Kontrola schválených uznesení.  

14. Záver .  

 

Na základe predloženého návrhu a  na základe skutočností, že nikto  

z poslancov nepripomienkoval zmenu programu dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie : Kto je za to, aby sa zasadnutie obecného zastupiteľstva  

                    riadilo zverejneným programom zasadnutia ?       
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prítomní 7 Ing. Radoslav Anger, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Radoslav Anger, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  77/2023, ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

3.Voľba návrhovej  komisie.  

 

Do návrhovej komisie boli starostkou obce navrhnutí poslanci:  Ing. 

Pavel Struhár Phd, Mgr. Dalibor Ďuriš a  Ing. Radoslav Anger .  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala podľa   

                   predloženého návrhu?  

prítomní 7 Ing. Radoslav Anger, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

za 7 Ing. Radoslav Anger, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  78/2023 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

4. Určenie overovateľov zápisnice.  

 

Za overovateľov zápisnice starostka obce určila poslancov Milana 

Čajku a Mgr. Stanislavu Zvarovú .  

Určených  overovateľov zápisnice vzali poslanci na vedomie a  k uvedenému 

bodu programu prijali uznesenie č. 79/2023 ,  ktoré tvorí  prílohu k tejto 

zápisnici .  
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5. Kontrola uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  

 

Kontrolu uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva 

uskutočnila starostka obce a  konštatovala,  že :  

- uznesenie č.53/2023 –  žiadosť OZ Agáta bola prerokovaná v  príslušnej 

komisii ,  

- uznesenie č.54/2023- čakáme na zaslanie zmluvy OOCR ,  

- uznesenie č.66/2023 - žiadosť pána Pavla Múku vola prerokovaná 

v príslušnej komisii ,  

- uznesenie č.68/2023 - zámer prenájmu bol zverejnený ,  

- uznesenie č.69/2023- stromy boli  vyrúbané.  

Kontrolu uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva  

vzali poslanci na vedomie a prijali  uznesenie č. 80/2023 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici.   

 

6.    Správa o  činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva.  

 

Mgr. Pribil incová  –  starostka obce podala poslancom správu o  činnosti  

obecného úradu od posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva,  ktoré sa 

konalo dňa 23.2.2023 a bola nasledovná :  

- zasadala Programovej rady GMFS, 

- 28.2.- zasadnutie Kooperačnej rady  SPR v Rimavskej Sobote,  

- 1.3.  -  zasadnutie Kooperačnej rady UMR v  Rimavskej Sobote,  

- 2.3.- stretnutie Miestnej akčnej skupiny Malohont ,  

- 8.3.- MDŽ, na ktorom sa zúčastnil  Klub dôchodcov ,  ZO Jednoty dôchodcov ,  

          ZO SZPB, ZO slovenského zväzu zdravotne postihnutých ,  

-10.3.- obec Klenovec v  spolupráci OZTK usporiadala podujatie Športovec  

          roka  2022 Regiónu GEMER - MALOHONT, 

-14.3.  -  zasadnutie Mikroregiónu Sinec -Kokavsko, 

-15.3.- stretnutie s predstaviteľmi Coop Jednota ohľadom nehnuteľnosti na  

          Majeri ,  

-16.3.- stretnutie s  Mgr. M. Antalíkom ohľadom implementácie GDPR ,   
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         dokumentácie   

-18.3.  -  sa v Mihalygerge uskutočnila  súťaž v  robení klobás ,  

-20.3.  -  stretnutie s manželmi Kiráľovcami ohľadom predaja nehnuteľnosti ,   

-21.3.-  výročná schôdza  Mikroregiónu  Sinec-Kokavsko.                    

Priebežne sme riešili  energie a  majetok hotelaVepor.  

Správu o  činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva vzali poslanci na vedomie a  prijali uznesenie číslo 81/2023 ,  

ktoré tvorí prí lohu k  tejto zápisnici .  

 

7.Interpelácia poslancov.  

 

Ing. Anger –  mal dotaz ohľadom doriešenia zberného dvoru, v  čom je 

problém, že sa ďalej nerealizuje a  ako sa bude ďalej pokračovať v  jeho 

dokončení, pretože pre občanov je tento zberný dvor dôležitý a  hlavne aby bol 

už funkčný.  

Ing. Trnavský  –  informoval o tom, že je potrebné spraviť vyňatie 

a geodet ické zamerania, potom bude sa robiť stavebné konanie.  

Mgr. Píš  –  doplnil informáciu o  to, že sú aj  budú výzvy z  Envirofondu.  

 

Čajko Milan  –  v centrálnom registri zmlúv je registrovaná zmluva medzi 

obcou Klenovec a Úradom práce Rim. Sobota o  prijatí ďalších  5 

zamestnancov, chcem sa spýtať,  ako je to vykryté financované z  rozpočtu, 

keď sme v  rozpočte neriešili peniaze na týchto ľudí a  z čoho ich chceme 

platiť. Výzva je postavená na 9 mesiacov z  toho prvých 6 mesiacov bude úrad 

práce preplácať 80 % a  20 % obec a potom 3 mesiace je udržateľnosť pričom 

zaplatia nám 20 % a  obec 80 % bude platiť obec, pričom všetci 5 sú na plný 

úväzok a  nakoľko som to prepočítal  bez stravných lístkov nás títo 

zamestnanci budú stáť 17 tis.  € ale v  rozpočte nemáme toto zahrnuté ,  z kade 

zoberieme na nich peniaze .  Stravné vychádza na 4 tis .  € a  zaujíma ma, z  čoho 

ich budeme platiť, či sme ich všetkých museli zamestnať na 8 hod.(jedná sa 

o knihovníčku, upratovačku, údržbár a  iní pracovníci  dvaja) Knižnica je 

otvorená 1,5 dňa v  týždni.  
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Mgr. Pribilincová  –  oponovala poslancovi, že knihovníčka má upravené nové 

otváracie hodiny a  má na starosti aj  Izbu rodákov .   

Čajko Milan  –  konštatoval, že otváracie hodiny v  knižnici nie sú zverejnené 

na stránke  obce, upratovačka bola v  minulosti  cez projekt.  

Mgr. Pribilincová  - vysvetlila, že upratovačka  upratuje kultúrny dom aj 

obecný úrad, čo bolo aj  v  minulosti nepostačujúce.  

Čajko Milan –  v minulosti sme zamestnali vtedy, pokiaľ projekt bol pre obec 

výhodný,  zobral sa údržbár, máme tu chlapov zamestnaných, dobre, v  lete keď 

kosia majú čo robiť,  ale aký údržbár, na čo? N epovedal by som nič, ale bude 

nás to stáť vyše 20 t is.  € a  v čase, keď máme rozpočet v mínuse, túto čiastku 

nemáme zavedenú v rozpočte a to je ďalší mínus. Mal dotaz, či sa komisia 

finančná zaoberala týmto výdavkom.  

Ing. Struhár PhD  –  potvrdil , že sa týmto výdavkom v  komisii  nezaoberali.  

Čajko Milan –  dosť ma to zaskočilo, že ideme do t akého mínusu, pretože 

mali by sme ísť do takých projektov, na ktoré obec nebude doplácať a  chcel 

by som vedieť o  čo sa budú aj tí  ďalší  dvaja pracovníci starať, tí  ľudia tu už 

mesiac robia a  už by sme mohli  vedieť,  že čo vlastne robia počas 8 hodín.   

Mgr. Pribilincová –  túto interpeláciu berieme na vedomie a  na budúcom 

zastupiteľstve  budeme informovať,  

- veľa projektov teraz porušili ,  

- upratovačku sme chceli zobrať aj  tak na plný úväzok,  

- dve sú ženy, ktoré tu robia mnoho rokov a  bude treba robiť aj v  dome 

smútku a  máme s  nimi dobrú skúsenosť, zobrali sme ľudí, ktorí tu už robili.  

Čajko Milan –  vždy sme v lete riešili kosenie cintorína , vtedy treba ľudí, ale 

teraz toto je od marca do októbra.  

Ištók Štefan  –  robota sa nájde a  roboty je dosť,  len treba na nich dozrieť.  

Čajko Milan –  mňa najviac zaskočilo to, že nemáme tieto výdavky pokryté 

v rozpočte a  okrem toho máme 4 chlapov, tak neviem čo vlastne robia  ďalší  

dvaja.  

PhDr. Hrušková  –  potvrdila, že v  cintoríne sa naozaj robí.  

Mgr. Pribilincová –  informovala o tom, čo všetko chlapi robia,  

- prisľúbila,  že na budúcom zasadnutí dá vysvetlenie k  rozpočtu.  
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Mgr. Ďuriš –  mal dotaz ohľadom jednania s  Kiráľovcami za odkúpenie 

rodinného domu.  

Mgr. Pribilincová –  informovala o  stretnutí,  na ktorom sa vyjadril i,  že ešte 

nie sú celkom rozhodnutí, či predmetní dom predajú, ale keď to bude 

aktuálne, bude obec prvá, k torá sa o  tom dozvie, ale pod 30 tis. € ho 

nepredajú,  

- taktiež informovala o  tom, že sa bola zaujímať ohľadom predajne na Majeri , 

pričom súťaž ešte  nie je končená, zatiaľ sú tam 2 záujemcovia.  

Ing. Struhár PhD  –  informoval o tom, že členovia komisie finančnej 

podporili myšlienku odkúpenia nehnuteľnosti na námestí od pána Juhása.    

 

8. Prerokovanie nájmu nebytových priestorov v  hoteli Vepor .  

 

Mgr. Píš  –  informoval, že obecné zastupiteľstvo schválilo zámer prenajať 

priestory v hoteli Vepor na základe obchodnej verejnej súťaže a  pripravili  

sme podmienky súťaže,  

- boli tam ešte nejaké otázky s  tým, prenajímané by mali byť celé priestory, 

čiže celý hotel  Vepor,  

- bolo treba vysporiadať sa s  pôvodným nájomcom ohľadom drobného 

hmotného majetku, pričom obec by mala záujem časť majetku odkúpiť 

a poskytnúť ho novému nájomcovi, ktorý by ho použil pri poskytovaní služieb 

občanom,  

- uskutočnili sa rokovania s  pôvodným nájomcom,  

- bolo uskutočnené hodnotenie znalcom.  

Dôvodová správa tvorí prílohu k  tejto zápisnici.  

Ing. Trnavský  –  znalec ohodnocoval zariadenie kuchyne a  zariadenie 

reštaurácie neohodnocoval,  

- pri obhliadke kuchyne, pokiaľ nemal pán Ulický doklady  o nadobudnutí,  

ktoré ani nefungovali ,  tie neohodnocoval,  

- ocenil  len fungujúce zariadenia,  

- podrobne informoval o ohodnotení  zariadenia,  

- pri oceňovaní funkčného zariadenia v cena vyšla 26 tis.  € s  DPH, keď sme 

odrátali nový kotol na polievku a varič, aj  tak ostáva 21 tis .€,  
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- ostalo neocenené  zariadenie reštaurácie,  staré nefunkčné zariadenia,  

- keď pôjdeme preberať, vtedy môžeme zariadenia aj odskúšať,  

- konštatoval, že pán Ulický odpredá všetko za cenu 20 t is.€ tak, ako sme sa 

dohodli.  

Čajko Milan –  na komisii stavebnej sme zostavil i zoznam zariadenia, o  ktorý 

máme záujem,  

- upozornil , že bude treba pripraviť preberací  protokol ,  

- pripomienkoval,  či  zariadenia sú funkčné.  

Mgr. Pribilincová –  konštatovala, že by sme odkúpili  zariadenie ,  

- teraz riešime to, čo je v  znaleckom hodnotení.  

Mgr. Ďuriš  –  mal dotaz, či to bol niekto pozrieť,  či je tam to zaria denie,  

o ktoré máme  záujem,  

- ja nie som za odkúpenie pretože, keď idem podnikať, tak mi obec nič 

nekúpi.  

Mgr. Zvarová  –  schváliť môžeme a  potom pôjdeme preberať.  

Čajko Milan –  informoval o  jednotlivých zariadeniach a  o ich cenách .  

Ištók Štefan –  už sme sa  dohodli , tak dajte hlasovať.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli už žiadne pripomienky, 

dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie  odkúpenie zariadenia reštaurácie 

a kuchyne hotela Vepor podľa odporúčania komisie stavebnej, územného 

plánovania,  regionálneho rozvoja a  ŽP a  komisie finančnej, správy 

obecného majetku, podnikateľskej činnosti , obchodu, služieb a  cestovného 

ruchu podľa prílohy za cenu 20  000 €? 

prítomní 7 Ing. Radoslav Anger, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

za 5 Radoslav Anger,  PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók, Ing. Pavel Struhár PhD,  

Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 2 Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  82/2023 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  
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Ďalej dala starostka slovo Mgr . Píšovi ,  aby informoval o podmienkach 

obchodnej verejnej súťaže.  

Mgr. Píš  –  doriešila sa problematika rozsahu prenajím aných priestorov,  

- majetok, ktorý bol schválený bude odkúpený,  

- došlo ku zmene, že fakturovanie energií ,  voda, bude na základe  skutočnej 

spotreby,  

- teplo bude meranie skutočnej spotreby,  

- ostatnú energiu t .j .  plyn a elektrickú energiu si bude riešiť nájomca sám,  

- treba sa dohodnúť na výške nájmu a  na dobu nájmu.  

Mgr. Ďuriš  –  pripomienkoval,  že do podmienok treba dať,  že nájomca si bude 

všetky revízie, opravy hradiť sám.  

Na základe diskusie bolo dohodnuté, že :  

- doba nájmu, prenájom bude na dobu neurčitú s  3 mesačnou výpovednou 

lehotou.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie, že prenájom bude na dobu neurčitú s  3  

                  mesačnou výpovednou lehotou? 

prítomní 7 Ing. Radoslav Anger, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

za 7 Ing. Radoslav Anger, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

Mgr. Píš  –  pripomienkoval aj  to,  že je potrebné stanoviť výšku nájmu .  

Čajko Milan –  v cene nájmu musí byť zahrnuté aj technické zariadenie,  

pretože my kupujeme určité zariaden ie, v podstate sme im naštartovali 

kuchyňu, nepotrebuje počiatočnú investíciu.  

Mgr. Zvarová  –  pripomenula, že k  nájmu si bude platiť nájomca aj energie.  

Na základe diskusie  bolo dohodnutá výška nájmu priestorov a zariadenia vo 

výške 300 €/mesiac.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie výšky nájmu priestorov a  zariadenia vo  

                   výške 300 €/mesiac? 
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prítomní 7 Ing. Radoslav Anger, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

za 7 Ing. Radoslav Anger, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

Mgr. Píš  –  pripomenul, že musíme tento majetok musíme vyhlásiť za 

prebytočný a  je určený na prenájom a  následne schváliť podmienky prenájmu.  

 

Hlasovanie: Kto je za schválenie zámeru prenajať nebytové priestory 

hotela Vepor s tým, že podmienky prenájmu budú stanovené v  súťažných 

podmienkach obchodnej verejnej súťaže? 

prítomní 7 Ing. Radoslav Anger, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

za 7 Ing. Radoslav Anger, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  83/2023 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Schválenie súťažných podmienok obchodnej verejnej  súťaže  

 

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie súťažných podmienok obchodnej 

verejnej súťaže o  najvhodnejší návrh na uzavretie zmluvy o  nájme 

nebytových priestorov - Hotel Vepor? 

prítomní 7 Ing. Radoslav Anger, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

za 7 Ing. Radoslav Anger, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

proti 0  

zdržal sa 0  

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  84/2023 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  
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9. Prerokovania nájmu vestibulu spoločenského domu .  

 

Mgr. Píš  –  informoval, že VZN obce č.5/2011 stanovuje zásady hospodárenia 

 a nakladania s  majetkom obce, príloha č.2 k  VZN a uznesením č.98/2019 zo 

dňa 18.6.2019  bolo rozhodnuté neprenajímať vestibul spoločenského domu.  

Dôvodová správa tvorí prílohu k  tejto zápisnici.  

Mgr. Zvarová  –  konštatovala, že  Mgr. Píš informoval o  zámere, ale ja som 

proti prenajímaniu týchto priestorov, pretože nový nájomca bude mať dosť 

starostí s  novými priestormi,  a nemôže niesť zodpovednosť za ďalšie 

priestory,  

- na minulom zasadnutí sme sa dohodli , že pokiaľ nie je doriešená otázka 

kanalizácie tak toto nebudeme ani otvárať,  pretože kanalizácia nie je 

doriešená,  

- po akciách a  oslavách bude priestor zadymený a  znečistený,  máme nové 

stoličky, ktoré by boli určite znečistené,  

- je to jediný priestor kde obec môže organizovať svoje aktivity, výstavy, 

komorný priestor a  a neviem prečo by sme si ho takto silou mocou chceme 

spŕzniť  a robiť tam nejaké krčmové zábavy a  myslím si, že by nám na takého 

dala súhlas hygiena,  

- pokiaľ viem, tak ani v  Kokave nedávajú priestory na rodinné oslavy.  

Mgr. Pribilincová  –  ja nechcem tam robiť nejaké krčmové  bašavele, 

každodenne chodia za mnou naši občania a  žiadajú o  tento priestor, povolia 

im priestory v iných mestách a  obciach v Hnúšti ,  v Tisovci,   

- napr. keď chcú mať svadbu a Skleník im nezabezpečí kapacitu ľudí, tak 

nevidím dôvod, prečo by sa nevyužívali tieto priestory kultúry, takýmto 

spôsobom tak, aby nám  prinášal  tento priestor prinášal aj nejaké financie do 

rozpočtu.   

PhDr. Hrušková –  priestory by sme mali používať na to, na čo boli určené ,  je 

to predovšetkým chodba,  

- vyriešme najskôr prvotný problém (kanalizácia),  

- vestibul nech sa využíva na to, na čo bol urč ený a treba sa poučiť aj  

z minulosti,  pretože asi pre niečo bolo toto takto schválen é ,  

- treba počúvať ľudí,  ktorí majú s  týmto  problémom skúsenosti ,  neviem, prečo 

sa hrnieme do niečoho, aby sme mali  potom problém,   
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- vieme si predstaviť, že na hostine ,  na svadbe sa koľko ľudí vystrieda  počas 

celej  doby do rána  na sociálnych zariadeniach a kanalizácia to nevydrží ,  

Mgr. Pribilincová –  informovala poslancov o  tom, že zisťovala problém 

s kanalizáciou a problém bol len vtedy, keď fungoval Skleník  a problém nie je 

s kanalizáciou od kultúrneho  domu, 

- povedzte mi, že čo by sa tam také zničilo  vo vestibule? 

Mgr. Zvarová  –  konštatovala, že problém s  vytekajúcou kanalizáciou majú aj  

v šatniach.  

Čajko Milan –  navrhujem aj zrušenie predajných akcií vo vestibule,  

- drahšie nás vyjde l ikvidácia odpadu pri predajných akciách ako poplatok za 

predajnú akciu,  

- treba sa pozrieť aj  na rentabilitu predajných priestorov,  

- predajcovia sú rozťahaní po schodišti ,  

- sociálne zariadenia sú zaťažené  aj počas GMFS, ktoré používajú ľudia 

z vonku a musí sa pretláčať kanalizácia.  

Mgr. Pribilincová –  konštatovala, že takto už zoberieme ľuďom všetko, už 

nebudú môcť robiť ani diskotéky,  

- prišiel  sem záujemca na zorganizovanie diskotéky pre mladých ľudí,  

PhDr. Hrušková  - podľa zásad máme hospodárne nakladať s  majetkom obce 

nemyslím si,  že keď sa tam niečo zničí , že to je hospodárne?   

Čajko  Milan –  upozornil na fungovanie športovej haly,  kde hospodár  odovzdá 

kľúče a  hala je bez dozoru, pričom je tam už zničené zariadenie,  

- bolo by potrebné, aby prišiel  dať správu hospodár.  

Mgr. Zvarová  –  ak dáme nájomcovi priestory, tak môže usporiadavať 

diskotéky vo vinárni,  

- som tu už veľa rokov a  prežila som v  tejto budove 

- som z tohto všetkého veľmi smutná, pretože občania tejto obce postavili 

tieto budovy a necháme toto všetko zničiť?  

Ištók Štefan –  hľadajme možnosti ako sa dá urobiť niečo pre občanov a nie 

ako sa nedá urobiť, už je veľa toho pesimizmu.   

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  
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Hlasovanie: Kto je za schválenie zrušenia  uznesenia č. 98/2019 zo dňa  

                   18.6.2019? 

prítomní 7 Ing. Radoslav Anger, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

za 1 Štefan Ištók,  

proti 6 Ing. Radoslav Anger, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková,   

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

zdržal sa 0  

Bolo konštatované, že uznesenie nebolo schválené a k  uvedenému bodu 

programu prijali poslanci uznesenie č. 85/2023 ,  ktoré tvorí  prílohu k  tejto  

zápisnici .  

 

10. Prerokovanie žiadosti OZ Agáta o  súhlas na zriadenie súkromnej  

      základnej školy v Klenovci.  

 

PhDr. Hrušková  –  informovala, že na obecný úrad bola doručená žiadosť na 

zriadenie súkromnej základnej školy v  Klenovci ,  ktorá bola posunutá na 

prerokovanie v komisii školstva, mládeže, športu a  kultúry dňa 6.3.  ktorej  

členovia po posúdení všetkých okolností  pre a  proti a zvážila aj všetky klady 

aj zápory zriadenia takejto školy a  dopady na súčasný stav v  základnej škole 

v Klenovci doporučujú predmetnú žiadosť neschváliť.  

- nesúhlas so zriadením súkromnej základnej školy prejavili  všetci členovia 

komisie.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie  zriadenia Súkromnej základnej školy 

Agátka so súčasťou Súkromný školský klub detí na území  obce Klenovec? 

prítomní 7 Ing. Radoslav Anger, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr. Blažena Hrušková, Štefan Ištók,  

Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

za 2 Milan Čajko, Štefan Ištók,  

proti 4 Ing. Radoslav Anger, PhDr. Blažena Hrušková, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová 

zdržal sa 1 Mgr. Dalibor Ďuriš 
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Bolo konštatované, že uznesenie nebolo schválené a k  uvedenému bodu 

programu prijali poslanci uznesenie č. 86/2023 ,  ktoré tvorí  prílohu k  tejto  

zápisnici .  

 

Diskusia.  

 

Ing. Anger  –  nakoľko máme v  súčasnosti dosť zamestnancov, bol som 

dotazovaní  hlavne staršími občanmi, aby sa vytvorila služba pre občanov na 

porez dreva za odplatu.  

 

Mgr. Pribilincová  –  informovala,  že s touto požiadavkou sa už od občanov 

stretla a bude treba na pracovnom stretnutí stanoviť podmienky takejto 

služby.  

 

Čajko Milan  –  pri  oceňovaní akcie Športovca roka 2022 regiónu Gemer - 

Malohont bola udelená starostkou obce Cena starostky obce  našim mladým 

športovcom,   

- podľa Štatútu obce schvaľuje obecné zastupiteľstvo toto ocenenie a je aj  

zakomponované v  zákone o  obecnom zriadení ,  

- cena je zadefinovaná na určitý návrh  a ocenený je ohodnotený aj finančnou 

odmenou, ktorú schvaľuje obecné zastupiteľstvo a  teraz ocenení boli 

ochudobnení o  finančnú odmenu,  

- ocenenie sme mali prerokovať na zasadnutí obecného zastupiteľstva,  

- mali sme sa na zastupiteľstve o  tom baviť, ani jeden z  poslancov by nebol  

proti, aj by sme im odsúhlasili odmenu a  pýtam sa, že čo teraz ,  keď ocenenie 

nebolo predložené poslancom na schválenie,  

- dávam otázku, že čo ideme teraz robiť,  

- pôjdete za nimi a poviete im, že dostali  ocenenie protiprávne?  

Ištók Štefan  –  treba to opraviť dodatkom ,  

Čajko Milan  –  dôrazne vysvetlil ,  že toto sa nedá  robiť dodatkom ,   

- mali sme 2 zastupiteľstvá a  nikto nepovedal,  že budú oceňovaní,  

- postupovalo sa protiprávne  a nemôžeme to naprávať,  

- treba im povedať, že cenu dostali protiprávne.  
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Mgr. Zvarová  –  mali sme schváliť ocenenie aj  Jurajovi Hrivnákovi,  ktorý nás  

reprezentuje medzinárodne,  

- konštatovala, že všetko to bolo narýchlo.  

Čajko Milan  –  akcia nebola na rýchlo, pretože už v decembri sme sa o tom 

bavili ,  nikto nám nehovoril  o  ocenení,  

- je tu neznalosť zákona, Štatútu  obce, chýba tu neznalosť základných 

predpisov,  

- potom nemusíme nič dodržiavať a  budeme prij ímať len dodatky,  

- v zákone je jednoznačný postup pri udeľovaní c ien obce, taktiež aj pri  

Štatúte obce .  

Mgr. Píš  –  budeme to konzultovať s  právnikmi, že čo by sa dalo robiť.  

Čajko Milan  –  všetko budeme konzultovať s  právnikmi,  keď máme stanovené 

postupy,  

- pýtam sa čo sme negramotní, že nevieme čítať zákon o  obecnom zriadení.   

Mgr. Pribilincová  –  nebudeme sa tu hádať, do budúceho zastupiteľ stva 

nájdeme riešenie.  

Čajko Milan  - citoval paragrafy zo zákona o  obecnom zriadení  o udeľovaní 

ocenení obcou  

- súčasne konštatoval, že  na toto nám netreba právnika, aby nám to vysvetlil ,  

- dôrazne pripomenul, že treba predchádzať  takýmto veciam  a neporušovať 

zákony ani interné predpisy.  

 

Nakoľko viac príspevkov do diskusie nebolo, starostka obce diskusiu 

ukončila.  

 

17. Kontrola schválených uznesení.  

 

Predseda návrhovej komisie Ing. Pavel Struhár PhD.  ešte raz pre kontrolu 

prečítal  schválené uznesenia.  
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18. Záver  

 

Na záver starostka obce Mgr. Katarína Pribilincová poďakovala 

poslancom za  účasť  na zasadnutí obecného zastupiteľstva a zasadnutie  

ukončila.  

 

 

                                                             Mgr. Katarína Pribil incová  

                                                                  starostka obce 

                                                              

 

 

Overovatelia zápisnice:  

 

Milan Čajko   

Mgr .  Stanislava Zvarová  

 

 

Zapísala:  

Mgr. Ružena Kováčová  

 


